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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
V središču občine bo več parkirnih mest• 

Po sledeh napredka naše občine• 

Do prostorskega načrta občine je še dolga pot• 

Cegunca, dobra izbira za tuštanjsko 17. • 
prvomajsko srečanje



Obvestila

Društvo upokojencev Moravče
Trg svobode 5, 1251 Moravče

VABI

na POHOD, s startom

v četrtek, 3. junija ob 7. uri in 30. minut. Zbor 
pohodnikov bo na avtobusni postaji v Moravčah, 

od koder se bodo pohodniki odpeljali z avtomobili 
na Limbarsko goro. Od tod bodo odšli do 

Golčaja (odvisno od zainteresiranosti, naprej 
do Dolin). Vrnili se bodo po isti poti nazaj na 

Limbarsko goro. 

Vljudno vabljeni upokojenci 
in vsi ostali ljubitelji pohodov.

OBČINA MORAVČE
vabi

  na prireditve v okviru 
praznovanja dneva državnosti

V četrtek, 24. junija 2010, ob 20.30. uri, 
vabi na osrednjo kulturno prireditev 

v počastitev dneva državnosti 
v središču Moravč:

V programu bodo sodelovali:    
• Komorni zbor Limbar
• Peški oktet
• Pihalna godba
• Tamburaški orkester Vrhpolje
• OŠ Jurija Vege
• Moravški konjeniki

Slavnostni govornik bo
 župan Martin Rebolj. 

Po prireditvi bo zabava za Kulturnim domom 
z ansamblom Svetlin.

Za hrano in pijačo bo poskrbljeno.

V primeru slabega vremena 
bo prireditev pod šotorom.

Vstop bo prost. 

V petek, 25. junija 2010 bo potekal 
nogometni turnir v Malem nogometu 
na nogometnem igrišču v Moravčah. 

Sodelovalo bo več ekip. 

Vljudno vabljeni na prireditev ob dnevu 
državnosti in vse spremljajoče prireditve!

VABILO
na Grajske kulturne večere na gradu 

Tuštanj 2010 

Torek, 15. 6. 2010 ob 20. uri: OTVORITEV •	
LIKOVNE RAZSTAVE: Zapozneli ples z 
Rafaelom, avtorice Barbare Eve Zavodnik. 
Razstava bo odprta do 5. 7. 2010, vsak dan 
razen ponedeljka v popoldanskem času .
Sreda, 16. 6. 2010 ob 20.30 uri: KONCERT •	
dalmatinske glasbe: nastopa klapa MALI 
GRAD in Tamburaški orkester Vrhpolje.
Datum bo objavljen naknadno: KOMEDIJA  •	
RADIO PLAMEN: nastopajo: Jure Sešek, 
Marjan Galunič, Nataša Ličen ...
Sobota, 28. 8. 2010 ob 20. uri: Koncert •	
Grajskega okteta.

Ostale informacije na tel. 041- 841080 ali na 
int.str.:www.grad tustanj.si

Vljudno vabljeni! 

Vabilo

na SrednjeVeške dneVe V kamniku 
V Soboto, 12. junija 2010.

Osrednji del dogajanja bo tekmovanje ekip za 
»Vrtomirjev prstan«. Letos se bodo za prstan 
potegovale ekipe iz občin Domžale, Kamnik, 
Lukovica, Moravče, Trzin, Mengeš in Komen-
da. Poleg tega pripravljajo tudi obilo glasbe, 
nastopov, plesa in zabave za celo družino.
Za moravško občino sodeluje v »Vitomirjevem 
prstanu« ŠKTD BICIKL Hrib nad Ribčami, s 
podporo Občine Moravče.

Lepo vabljeni!

OBVESTILO
Zaradi kurjenja v naravi obstaja velika verjetnost 
nastanka travniških požarov.
Občanom priporočamo, da se v čim večji meri 
poskušajo izogniti kurjenju.
V primeru da pa kljub vsemu nameravajo kuriti 
pa naj o času in lokaciji kurjenja o tem brez 
zadržkov obvestijo Center za obveščanje na 
tel. št. 112.

CZ OBČINE MORAVČE
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Novice iz Moravške doline 
Maj 2010, Letnik XI, Številka 5.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, 
Roman Novak, Janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, Maja 
Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 2. julija 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 16. junija.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Mesec je naokrog in pred vami je nova številka 

Novic. Tokrat malo drugačna, saj nas 6. junija čaka 
referendum o Zakonu o ratifikaciji Arbitražnega 
sporazuma med Vlado Republike Slovenije in Vlado 
Republike Hrvaške. Nekateri menijo, da politika ni 
opravila svoje naloge in odgovornost neupravičeno 
prenaša na prebivalstvo oziroma volivce.

Pišemo o aktualnih zadevah, ki se dogajajo v ob-
čini. Infrastrukturne investicije potekajo v skladu z 
načrti, toda, kot pravi župan, v skladu s prihodki, 
saj si noče nakopati dolgov, ki bi jih morali prenesti 
v naslednje obdobje. To bi sicer bilo dokaj značilno 
za predvolilno obdobje. Jeseni bodo namreč lokalne 
volitve in slutiti je, da predvolilni boj že poteka.

V pripravi je osnutek občinskega prostorskega 
načrta. To je nedvomno najpomembnejši dolgoroč-
ni dokument, ki bo zadeval veliko občanov. Posto-
pek sprejema je zapleten, še bolj zahtevna pa je pro-
blematika, ki jo obravnava. Zagotovo bo dan velik 
poudarek racionalni rabi prostora in razpršena gra-
dnja bo bistveno omejena.

Spoštovane bralke in bralci, izdajateljski svet 
glasila, ki ga sestavljajo vodje političnih strank 
zastopanih v občinskem svetu, je omejil obseg ča-
sopisa, ki ga berete. Žal smo zaradi tega morali 
poseči v dolžino vaših, sicer več kot dobrodošlih, 
prispevkov, zmanjšati število fotografij, nekatere 
članke pa smo primorani prenesti v naslednje ob-
dobje. Zahvaljujemo se vam za razumevanje.

Odgovorni urednik

www.moravce. si
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Županova stran

V središču občine bo več 
parkirnih mest
G. župan, za nami je že skoraj pet mesecev teko-
čega leta. Kako poteka realizacija, v proračunu 
predvidenih, investicij?

V zadnjem obdobju dokaj intenzivno. Dokončana je ce-
sta in kanalizacija v Novih Stegnah. V centru Moravč je 
obnovljen oporni zid pri parku. Ob njem bomo pridobili 
asfaltirana parkirišča za osebne avtomobile. Dovolj 
parkirnih mest je pereč problem še posebej v središču 
Moravč in okoli zdravstvenega doma ter osnovne šole. 
To bomo rešili z izgradnjo začasnega parkirišča pri 
osnovni šoli in rešili težave za zaposlene, starše učen-
cev in seveda vse druge. Bo pa prostor namenjen le za 
parkiranje osebnih avtomobilov. Nekaj parkirnih mest 
bomo pridobili tudi v središču kraja za pošto.

Ali bi lahko pospešili investicijska vlaganja?

Trudimo se po svojih najboljših močeh. Treba se je 
držati spremenjenih predpisov, ki določajo, da morajo 
biti razpisi objavljeni na javnem portalu. Poleg del na 
nekaterih cestnih odsekih se gradi tudi kanalizacija v 
Zalogu.
Medtem sta bili oddani vlogi za pridobitev evropskih 
sredstev za vodo oskrbo na področju bivših občin Ka-
mnik in Domžale, torej tudi za Moravče in za dokončanje 
več namenskega objekta v Pečah. Pripravljamo vlogo za 
pridobitev denarja za izgradnjo kanalizacije v Pečah, 
ki bo potekala v prihodnjem letu.
Poudarjam, da bom poskrbel predvsem za to, da bodo 
odhodki za investicije enaki prihodkom in da ne bomo 
prišli v položaj, ko ne bi mogli v celoti pokriti svojih 
obveznosti. To pa pomeni, da se bodo dela kontinuirano 
odvijala vse do pozne jeseni.

Pretekla ostra zima je povzročila precej poškodb 
na asfaltnih cestah. Kako je z njihovo sanacijo? 

Z deli smo začeli že aprila in bomo z njimi sedaj na-
daljevali. S podjetjem Termit je dogovorjeno, da bodo 
odpravili poškodbe ceste, ki so nastale zaradi gradnje 
servisne ceste v peskokop, od osnovne šole pa do ser-
juškega mostu.

Zdi se, da v je javnosti precej vprašanj povezanih 
s plačili nadomestil za nepozidana stavna zemlji-
šča (NUSZ) in občinskim prostorskim načrtom 
(OPN)?

Pogovor z županom Martinom Reboljem

Prav verjetno je, da so vprašanja povezana tudi z bliža-
jočimi se lokalnimi volitvami. Gre za zavajanje javnosti, 
saj so pisci teh sestavkov sami sprejeli sklepe o NUSZ v 
preteklem mandatu. Da bi se izognili slabi obveščenosti 
občanov sem ponovno sklical sestanke po krajevnih sku-
pnostih. Tam bom skupaj z občinsko upravo predstavil 
veljavni občinski prostorski akt in delovni osnutek OPN-
a, ki gre v naslednjih tednih v pridobivanje smernic s 
strani države. Namen predstavitve je seznanitev krajanov 
s statusom njihovih zemljišč. Ugotavljam namreč, da 
nekateri še vedno ne vedo, da imajo nepozidana stavna 
zemljišča ali pa narobe razumejo OPN.

Kaj menite o bojazni nekaterih svetnikov, da je 
gradnja knjižnice ogrožena, pridobljena sredstva 
pa izgubljena? 

Vprašanje je povezano z investicijo TUŠ-a v nov trgovski 
center. Nedavno sta investitor in občina seznanila vse 
neposredne sosede bodočega objekta s spremenjenimi 
projekti. Ugotovili smo, da se strinjajo z umestitvijo 
centra v prostor in upamo, da pri pridobivanju gradbe-
nega dovoljenja ne bo težav. Pridobljena so vsa potrebna 

www.moravce. si
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Kaj menita podžupana

soglasja. Bojazen svetnikov je tako nepotrebna. Naložba 
v knjižnico ni ogrožena, saj je identifikacijski investi-
cijski program sprejet tako, da mora biti dokončana do 
oktobra 2011.

Kako pa je z gradbenim dovoljenjem za dom sta-
rejših?

Pripravljena je dopolnitev vloge za pridobitev dovolje-
nja. Gre za nekatera vprašanja, ki so bila, po mnenju 
okoljskega ministrstva, premalo pojasnjena. Mislim 
na določitve parkirnih mest in primerjavo velikosti 
objekta s podobnimi v Moravčah. Odmiki, osončenje oz. 
osenčenje niso več vprašljivi. Procedura pridobivanja 

www.moravce. si

gradbenega dovoljenja teče naprej.

Ali drži podatek, da je bilo kar precej vlog za spre-
jem malčkov v vrtec zavrnjenih?

Pred kratkim je komisija za sprejem otrok v vrtec 
pregledala vloge in jih 35 rešila pozitivno. Res je še 
kar precej vlog nerešenih. Skupaj s šolo bomo preko 
poletja zagotovili dodaten prostor in tako omogočili 
sprejem še enega oddelka v oktobru. Upam, da bomo 
tako v veliki meri zadostili potrebam po predšolskem 
varstvu otrok.

Edo Veselko

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Sprejeli smo proračun za 
leto 2010 okoli katerega se 
po samem sprejemu dviguje kar nekaj prahu zaradi dveh 
sprejetih amandmajev. Na sam proračun ni bilo kakšnih 
bistvenih pripomb, saj je razvojno naravnan, največ kritik 
pa smo deležni svetniki SDS s strani župana zaradi dveh 
sprejetih amandmajev, ki sta bila predlagana s strani 
NSi. V OO SDS smo ocenili, da sta bila ustrezna, zato 
smo ju svetniki SDS tudi podprli. 

Pri amandmaju, ki govori o medijski obveščenosti na 
lokalni televiziji ATV ste občani lahko takoj  videli 
neposredne učinke sprejema tega amandmaja, saj ste si 
lahko skoraj v celoti ogledali sejo Občinskega sveta ob 
sprejemanju proračuna za leto 2010 in izjave vseh poli-
tičnih strank po seji. Po mojem mnenju je edino takšno 
informiranje objektivno in korektno do občanov, ki jih 
lokalna politika zanima in teh ni tako malo. Sedanje 
poročanje iz sej Občinskega sveta v obliki kratkih poročil 
ni pokazalo dejanskega dogajanja, posameznih stališč 
svetnikov ter političnih strank in lahko samo upam, da 
bo poročanje iz sej Občinskega sveta tudi v bodoče pri-
kazano na enak način kot je bilo tokrat.

Drugi amandma, ki smo ga podprli svetniki pa se je na-
našal na omejitev podpisovanja pogodbenih obveznosti 

županu, ki bi lahko v naprej obremenjevale proračune 
v naslednjih letih. Menimo, da je prav tako smiseln in 
upravičen, saj bodo v jesenskih mesecih nove lokalne 
volitve in nekorektno bi bilo, da bi se že v letošnjem 
letu morebiti podpisovale pogodbe, ki bi obremenjevale 
proračun v naprej. Po našem mnenju obstajajo tudi ne-
katere razlike in neusklajenosti o tem, kakšne naj bodo 
prioritete v razvoju naše občine v bodočnosti. 

Strahovi in pomisleki, ki jih ima župan, da je ta amandma 
uperjen proti projektu izgradnje knjižnice,  je seveda sme-
šen. Za izgradnjo knjižnice je celoten znesek investicije 
potrjen v proračunu za leto 2010 in investicija se lahko 
prične takoj. Obstaja pa resna težava, saj se bo ta inve-
sticija izvajala v prostorih trgovine Tuš in bi se morala 
pričeti do konca tega leta, drugače bodo propadla že 
pridobljena nepovratna evropska sredstva v višini cca. 
240.000 evrov. Za sedaj na predvideni lokaciji nove trgo-
vine Tuš še ni videti nobene aktivnosti in v kolikor se dela 
v kratkem ne bodo pričela, bomo res imeli velik problem 
in nekdo bo moral prevzeti tudi odgovornost, če ta projekt 
ne bo izpeljan. Svetniki smo projekt knjižnice podprli že 
v preteklosti, ko so se zagotovila sredstva za projektno 
dokumentacijo in prav tako za samo izvedbo v letošnjem 
proračunu. Zdi se mi skrajno neresno in nedoumljivo, da 
se okoli samega  razpisa za investicijo knjižnice zganja 
tak hrup, ko pa vsi vemo, da so resne težave predvsem 
v tem, ali se bo najemnik Tuš pravočasno izselil iz stare 
trgovine, ki je v lasti občine Moravče. 

Prepričan sem, da za težave, ki nastajajo pri izgradnji 
knjižnice in tudi pri izgradnji doma starejših občanov, 
ni potrebno iskati krivce v svetnikih in političnih stran-
kah temveč jih bo potrebno jasno opredeliti in prevzeti 
svoj del odgovornosti v kolikor se omenjena projekta v 
kratkem ne bosta pričela realizirati.

Pogovor z županom Martinom Reboljem
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V Novih Stegnah se je v aprilu in maju nadaljevana iz-
gradnja ceste v dolžini cca 200 m. Ob gradnji so v cesto 
vgrajeni vsi komunalni in energetski kanali. Vsem tamkaj-
šnjim krajanom se občina zahvaljuje za potrpljenje v času 
gradnje in vsem lastnikom, ki so svoja zemljišča odstopili, 
da je bilo cesto mogoče graditi.

V naselju Križate so dokončana gradbena dela na cesti 
v dolžini 300 m. Cesta bo približno v enem mesecu as-
faltirana. S tem bo dokončana asfaltna cestna povezava 
Peče – Križate.

Kaj meni podžupan

Med investicijami v letošnjem letu je občini uspelo zago-
toviti novo začasno parkirišče na površini cca 2000 m2 
za osebne avtomobile takoj za Osnovno šolo Jurija Vege, 
ob cesti proti Soteski. Tako je rešen problem parkiranja 
za osebje in obiskovalce šole ter vrtca, oziroma tega dela 
Moravč. Za ves brezplačni nasipni material, nekaj več kot 
2000 m3, se je naš župan dogovoril z županom mestne 
občine Ljubljana, g. Jankovičem.
Nekaj dodatnih parkirnih mest bo zagotovljenih na zaseb-
nem zemljišču , ki se nahaja za Pošto Moravče.

Na novo je sezidano kamnito obzidje z zadnje strani parka. 
Ob njem je po celi dolžini položena asfaltna prevleka in 
pridobljeno je devet parkirnih mest.

Po sledeh napredka naše občine

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Smo v mesecu maju, najlep-
šem pomladnem mesecu. To 
je čas, ko se spominjamo po-
membnih mejnikov naše  pol 
pretekle zgodovine. Letos je bilo praznovanje še posebej 
veličastno, saj je poteklo 65. let od konca druge svetovne 
vojne. V Ljubljani se je zbralo mnogo bork in borcev ter 
državljanov Slovenije, ki spoštujemo in negujemo spomin 
na našo zgodovino. V domoljubnih govorih je bila izraže-
na velika zahvala in hvaležnost vsem, ki so sodelovali v 
NOB proti tujim napadalcem ter domačim plačancem, ki 
so hoteli slovenski narod potujčiti in izbrisati z slovenske 
zemlje. Vsi prisotni smo občutili ponos, ter duh uporni-

štva, ki je omogočil preživetje malemu narodu v takratni 
okupirani Evropi. Bil je nepozaben občutek, ko je iz tiso-
čerih grl zadonela partizanska pesem, ki je v času druge 
svetovne vojne vodila naše prednike od zmage do zmage. 
Mnogi tudi pozabljajo, da je bila NOB izjemnega pomena 
in temelj današnje samostojne Slovenije. Predvsem pa je 
pomembno tudi dejstvo, da smo vojno končali med drža-
vami, ki so premagali fašizem in nacizem. V tem mesecu 
se spominjamo tudi tridesete obletnice smrti maršala 
TITA. Zgodovinarji so kljub nekaterim zanikanjem precej 
enotni, da je bil maršal TITO zelo pomembna osebnost 20. 
stoletja, kar so priznavali vsi takratni svetovni voditelji. 
Vsekakor pa ima zelo velike zasluge za vrnitev Primorske 
k matični domovini, kar mu vsi, zavedni Primorci vseskozi 
priznavajo. V teh negotovih časih, polnih kriz in odpuščanj 
delavcev, se mnogi spominjajo takratnih, ki je za nekatere 
obdobje omejevanja demokracije, za večino pa era večje 
enakosti, lažje dostopnosti do zdravstva in hitrejše reše-
vanje stanovanjskega problema ter služb za mlade.
Vsekakor so to dogodki, ki se jih je potrebno spominjati 
ter negovati njihov spomin in z njimi seznanjati mlade 
generacije.
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Občina

www.moravce. si

Prireditev ob dnevu upora in v spomin nad Češnjicami pobi-
tim štirim partizanom v nedeljo, 26. aprila, pri spomeniku, 
je bila lepo obiskana.
Župan Martin Rebolj je v svojem govoru poudaril, da je 
osvobodilna fronta, katere ustanovitev praznujemo 27. 
aprila, ko je pozvala slovenski narod na oboroženo vstajo, 
napravila osnovni korak, ki je v nadaljevanju pred 19. leti 
z osamosvojitveno vojno za Slovenijo, privedel do naše 
samostojnosti. Vendar je bilo potrebno za vsa ta dejanja 
mnogo poguma in zaupanja in to je potrebno tudi danes.  
Dejal je, da je ustvarjanje negativnega ozračja v slovenski 
družbi popolnoma nesmiselno, saj v tem času bolj kot kdaj 

koli potrebujemo enotnost.
S tematiko domovinske navezanosti so v programu so-
delovali: Pihalna godba Moravče, Mešani pevski zbor DU 
pod vodstvom Milana Kokalja, ob spremljavi harmonikarja 
Klemena Logaja, učenci OŠ Jurija Vege pod vodstvom 
Ksenije Volf in povezovalka Irena Ravnikar. 
Lepa prireditev se je nadaljevala v prijetnem druženju pri 
Francu Levičniku ml. Organizatorja se zahvaljujeta PGD 
Moravče za posojene mize in klopi ter vsem, ki so sode-
lovali pri prireditvi.

Vojka Rebolj

Prireditev ob dnevu upora in v spomin nad Češnjicami 
pobitim štirim partizanom 

Nadaljuje se rekonstrukcija odseka ceste Polsnik – Belnek, 
druga faza, v dolžini 635 m. V naselju Dobrava (pri Kože-
lju) se bo delno spremenil potek trase zaradi zelo ostrega 
ovinka in utesnjenosti v tem naselju.

Nadaljuje se v lanskem letu začeta obnova obzidja poko-
pališča v Pečah. 

Vojka Rebolj
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Občina

Velika odgovornost je bila na plečih organizatorjev v pri-
pravi 17. tuštanjskega prvega maja, ko so se odločili, da 
bo nov  prireditveni prostor Cegunca. Večna dilema, ki se 
poraja ob drastični spremembi: ali se bo obneslo, ali bo 
mogoče nadomestiti prejšnje dobro prireditveno mesto in 
kako ga bodo obiskovalci sprejeli, pa je  verjetno pripomogla 
k še večjemu delavnemu elanu pripravljavcev prireditve.  Z 
velikim šotorom, segajočim skoraj čez celo igrišče, dobrim 
programom, z močnim društvom, pripravljenim na veliko 
dela, odličnim vodstvom in seveda z obiskovalci, ki so bili 
vsa leta s srečanji na gradu Tuštanj zadovoljni, je letošnje 
srečanje čudovito uspelo. 

Cegunca, dobra izbira za tuštanjsko 17. prvomajsko srečanje

oblekah iz časov svojih konjičkov. Ko so pohodniki prehodili 
moravško pot, sta jih pričakala predsednik društva krajanov 
Tuštanj, Franci Cerar in župan občine Moravče, Martin 
Rebolj. Oba sta na kratko spregovorila zbrani množici. 
Dobra zabava  je trajala, ob okusni hrani in izvrstnem vinu 
ter ob zvokih ansambla Okrogli muzikanti in Tria Gamsi, 
pozno v jutranje ure.
Iskrene čestitke za dobro organizacijo in izvirno promovi-
ranje naše občine!

Vojka Rebolj

Moravška društva pred vhodom prireditvenega prostora

Pričelo se je s startom pohoda planincev ob 4. uri. Pihalna 
godba je v Tuštanj  prispela ob 10.30. uri. Za njo je nasto-
pila Damjana Golavšek z otroškim programom. Tudi izven 
šotora, na travnatem igrišču, so imeli otroci veliko dela 
z igrali. Sonce je kazalo svoj prijazen obraz in že takrat 
je bilo slutiti velik obisk. Ob 13. uri je prizorišče na odru 
prevzel ansambel Svetlin in oder za ples je oživel. Med tem 
so oldtimerji krenili od Sokliča. Povorko so sestavljali staro-
dobni motorji, avtomobili in traktorji z vozniki  v zanimivih 

Majsko sonce pritegnilo obiskovalce na prosto

Do prostorskega načrta občine je še dolga pot

Relativno kratek dnevni red ni napovedoval seje, ki se je nato raztegnila na dolge štiri ure. Začelo se je s predstavitvijo 
osnutka občinskega prostorskega načrta (OPN). Skozi korektno razlago, kot se je izkazalo zelo zahtevnega postopka, 
Leona Kobetiča, direktorja Locusa d.o.o., ki načrt pripravlja, se je odprla vrsta vprašanj. Referent je najprej predstavil 
postopek, ki je predpisan in sloni na nekaj načelih, kot so velika stopnja regulacije s strani države, načelo javnosti, 
prepoznavnost prostora in varstvo kulturne dediščine, strokovnost in da zasebni interes ne sme škodovati javnemu. 
Zakonodaja ne dopušča več razpršene gradnje, po kateri je največ povpraševanja posameznikov. Iz izvajanja smo 
lahko razbrali, da je na Moravškem 23% vseh površin razvrščenih v najboljša kmetijska zemljišča, da je ključni razvojni 
problem doline število delovnih mest, saj jih je na razpolago le 22% glede na populacijo aktivnega prebivalstva, da je 
izkoriščanje mineralnih surovin specifika naše občine in da je zahtev za razporeditev iz kmetijskih v stavbna zemljišča 
za 84 hektarjev, iz stavbnih nazaj v kmetijska pa 17. Po dokaj polemični diskusiji so se svetniki odločili ustanoviti 
delovno skupino, ki jo sestavljajo predsedniki političnih strank, ki naj bi skupaj s strokovnjaki določila smernice za 
sestavo osnutka OPN. Kdaj lahko pričakujemo konkretizacijo načrta pa ni mogoče napovedati.
Naslednji točki sta bili povezani s spremembami statuta in poslovnika občine Moravče. Sprejetje sprememb je potreb-
no zaradi pravilne in nemotene izvedbe lokalnih volitev in konstitutivne seje občinskega sveta. Pri tem se je postavilo 
vprašanje kaj je dvotretjinska večina v svetu. Izkazalo se je, da je vprašanje umestno, da pa ni jasnega odgovora, saj 
so mnenja in celo dokumenti o tem različni.
Po tem ko so svetniki sprejeli spremembe odloka, ki zadeva urejanje prostora v centru Moravč (gre za ukrepe povezane 
z gradnjo knjižnice), so sledila še vprašanja in pobude, ki jih ni bilo malo.

Edo Veselko
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Policija Svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikKRIMINALITETA IN UMETNINE

Preventiva 
Vodilni motiv številnih kaznivih dejanj je dragocenost 
umetniških del in antikvitet oziroma predmetov kulturne 
dediščine. Storilce vodi želja po posedovanju umetnine ali 
po ustvarjanju dobička. 
Slovenija je dežela z razgibano zgodovino in bogatimi 
zakladi preteklosti, ki jih našteta kazniva dejanja vse bolj 
ogrožajo. Kulturna dediščina je ogledalo naroda in nena-
domestljiv ter neprecenljiv vir informacij o načinu življenja 
prednikov. Pregovor pravi, da je narod brez lastne kulturne 
dediščine kot drevo brez korenin, zato je zagotovo vredna 
več kot mizerne vsote, za katere jo običajno prodajo tatovi 
ali lokalni prekupčevalci in več kot ogromni zneski, ki jih 
zanjo dobijo na dražbah. Torej, NE PUSTIMO, DA NA 
RAČUN NAŠE KULTURNE DEDIŠČINE BOGATI TOLPA 
PLENILCEV IN BREZOBZIRNIH PREPRODAJALCEV. 
DEJANJA ZOPER UMETNINE IN KULTURNO DEDIŠČI-
NO LAHKO PRIJAVITE NA TEL. ŠT.: 113 ALI 080 1200 
(anonimni telefon).
INFORMACIJE O UKRADENIH IN NAJDENIH PREDME-
TIH SE NAHAJAJO NA SPLETNIH STRANEH:
www.policija.si in in www.interpol.int

TATVINA
e najpogostejše kaznivo dejanje zoper umetnine tako pri 
nas kot v svetu. Pogojuje ga predvsem donosna trgovina 
z umetninami in starinami - zlasti nelegalna, saj se njena 
denarna vrednost ocenjuje na milijarde dolarjev. Povpra-
ševanje po kvalitetnih delih na Zahodu spodbuja ropanje 
cerkva, templjev, svetišč, slabo varovanih privatnih zbirk ... 
v državah, kjer ne morejo ali ne znajo ustrezno vrednotiti 
in varovati svoje kulturne dediščine. Svetovni umetnostni 
trg so v zadnjem času preplavile ikone ter drugi sakralni in 
kultni predmeti iz vzhodnoevropskih držav, zlasti nekdanje 
Sovjetske zveze in Jugoslavije.

Kje prodajajo ukradene umetnine?
Zelo znane ukradene umetnine običajno romajo nepo-
sredno k naročniku in se na trgu ne pojavijo. Širši javnosti 
manj znane ukradene predmete pa največkrat prodajajo na 
črnem trgu. Pogosto niso opremljeni z ustrezno dokumen-
tacijo. Na to, kje in kdaj se bodo pojavili, vpliva predvsem 
povpraševanje kupcev. 

Kako delujejo tatovi? 
Med seboj se razlikujejo po načinu izvedbe kaznivega 
dejanja in interesu, ki jih vodi v to dejanje. Ločimo profe-
sionalne in priložnostne tatove. Prvi običajno izvršujejo 
dejanja po naročilu, se nanje vnaprej pripravijo (s pred-
metom se dobro seznanijo, preučijo njegovo varovanje, 
vnaprej pripravijo lažno spremljajočo dokumentacijo ...), 
medtem ko druge - sem spadajo razni dolgoprsti zbiralci, 
narkomani ..., naključno premami lahko dostopen predmet 
v hiši, stanovanju, cerkvi, kapeli, galeriji, muzeju, pisarni, 
zapuščenem gradu ...

Odločilna dejavnika - dostopnost in varovanje ! 
Najpogostejši način pridobitve predmetov je vlomna tatvi-
na. Storilec vlomi v objekt, v katerem se predmet nahaja, 
pri čemer ima odločilno vlogo varovanje. Analize vlomov 
so pokazale, da so bili prostori, kjer so se predmeti nahajali, 
sorazmerno lahko dostopni in v času kaznivega dejanja 
nenadzorovani. Po statistiki je bilo več kot 50 % umetnin 
ukradenih iz privatnih stanovanj in hiš, sledijo sakralni 
objekti (predvsem osamljene in neustrezno zavarovane 
cerkve in kapele). Majhen odstotek tatvin je v galerijah in 
muzejih, vendar je vrednost odtujenih predmetov iz teh 
objektov, v katerih so zbrani kulturni spomeniki najvišje 
kategorije, izjemno velika.
Oškodovanci nimajo ustrezne dokumentacije 
Ob prijavah tatvin oškodovanci ponavadi nimajo fotografij 
predmeta, natančnih podatkov o predmetu in lastništvu 
... Vse to je izjemno pomembno pri iskanju in vračanju 
najdenih predmetov zakonitemu lastniku. Vsak lastnik 
umetniških predmetov lahko ob minimalnem naporu, s 
pomočjo priloženega obrazca, zabeleži osnovne podatke 
o umetnini. 
 
Ko ukradejo umetnino, predmet kulturne dediščine, smo 
oškodovani vsi, le posamezniki imajo od tega korist, zato 
ZAVARUJTE OBJEKTE IN PREDMETE TER USTREZNO 
DOKUMENTIRAJTE SVOJO LASTNINO.

www.moravce. si
9maj 2010



Društva

www.moravce. si

»Praznujmo današnji dan s ponosom, samozavestjo, z 
zaupanjem vase in v našo prihodnost.« Citat je povzet iz 
zaključka slavnostnega govora predsednika države dr. Da-
nila Türka ob 65. obletnici osvoboditve izpod nacifašizma. 
Med drugim je predsednik poudaril, da vsega slovenske-
ga razvoja brez uspešnega narodnoosvobodilnega boja 
preprosto ne bi bilo. Zavzel se je za odgovornost na vseh 
področjih in predvsem za odgovornost do spoštovanja 
resnice.
V vseh dvajsetih letih, od kar imamo svojo državo, še ni 
bilo tako obiskane prireditve, kot je bila v soboto, 8. maja 

Tudi Moravčani na prireditvi 
ob 65. obletnici osvoboditve Slovenije

v Ljubljani, kjer se je kljub neprestanemu dežju zbralo okoli 
petnajst tisoč obiskovalcev. Med njimi so bili člani OOZB 
Moravče in med skoraj petstotimi praporščaki je bil tudi 
Moravčan. Pozdravna govora sta imela še predsednik Zve-
ze združenj borcev Slovenije, Janez Stanovnik in ljubljanski 
župan Zoran Jankovič. 
OOZB za vrednote NOB Moravče se zahvaljuje vsem, ki so 
se kljub slabemu vremenu udeležili prireditve. Vsem občan-
kam in občanom čestita ob prazniku, dnevu zmage.

Vojka Rebolj

Na prvem izletu v letošnjem letu 
je bilo moč spoznati dolino Bele, 
Rezije in Benečije, tamkajšnje 
ljudi in njihove običaje ter po-
sebnosti. Tudi zaradi Slovencev, 
ki tam vztrajajo, je ta predel 
zanimiv. Med večjimi mesti si 
je bilo moč ogledati Čedad. 
Zadnja izletniška točka, kjer so 
se izletniki ustavili, je bil Most 
na Soči, z mornarsko »poroko« 
in kosilom na ladji. Gotovo pa 
bo izlet ostal v lepem spominu 
tudi zaradi vodiča, ki ni skrival 
svojega poznavanja zgodovine 
in zemljepisa.

Vojka Rebolj

Aprilski pohod Društva upokojencev Moravče zaradi muha-
stega vremena ni imel dvanajst pohodnikov, kakor jih je imel 
prvi. Tisti četrtek je namreč pogosto deževalo. Začrtana pot 
na Zasavsko goro je le čisto v zadnjem delu strma, drugače 
pa je lahno vzpenjajoča, gozdna in ne prezahtevna. Na vrhu 
je okrepčevalnica, ki vedno prav pride in kot običajno, se 
tudi tokrat ni mudilo domov. Povratek pa je lahek, samo 
navzdol do Vač. 
Vabljeni vsak prvi četrtek med pohodnike v čim večjem 
številu!

Vojka Rebolj

Z dežniki je bil pohod iz Vač na Zasavsko goro malo drugačen, vseeno 
pa zanimiv in celo zabaven.

Kapitan Dean je izletnike DU Moravče z ladjo Lucija 
popeljal po reki Soči 
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Društva

Glasbeni Šopek za mami
V soboto, 27.3.2010 se je v dvorani GD Peče znova odvila 
glasbena prireditev v čast vsem mamicam in ženam, Šopek 
za mami. Prireditev je tudi tokrat odlično organiziral in 
povezoval Franc Lajevec. Prireditev je začel mladi morav-
ški ansambel Na gas. Sledil je nastop Ljudskih pevcev iz 
Blagovice, nato so oder okupirali člani mladega Ansambla 
Zakrajšek. Po nastopu humoristke Johance z Limbarske 
gore, ki sliši tudi na ime Jana Toman, sta sledila nastopa  
dveh mladih ansamblov iz bližnje okolice, Moravškega tria 
in udarnega Polka benda. Seveda glasbena prireditev v 
Pečah ne mine brez nastopa domačega Peškega okteta, ki 
mu je sledil še Ansambel Galop. Po končanem programu 
se je na oder vrnil ansambel Na gas in nas držal pokonci 
še nekaj časa. Tudi tokrat smo se imeli lepo.

A.L.

15. pohod po moravški poti
Na 15. planinski pohod je prišlo preko 90 planincev. Letos 
je bil pohod res čudovit, vreme je bilo fantastično. Poho-
da pa prav vsi niso zaključili, saj 50 km le ni tako malo. 
Nekaj glasnih planincev, ki pred pohodom sploh niso šli 
spat, ampak so prišli naravnost s kresa, je kmalu utihnilo 
in izginilo v praznični dan. 
Vodniki PD Moravče se trudimo, da pohodnikom izkažemo 
dobrodošlico in poskrbimo za njihovo dobro počutje. Hvala 
vsem, ki nas pri tem podpirate in nam pomagate. Vabimo 
vas, da se nam naslednje leto znova pridružite.

Mojca S.

1. festival društev in ustanov 
Srca Slovenije na Slivni 2010

Srce Slovenije je bilo 7. in 8. maja na Slivni prizorišče 1. 
festivala nevladnih organizacij. Naša občina je na festiva-
lu opozorila nase s predstavitvijo društvenih dejavnosti 
na stojnicah. Predstavila so se kar tri društva: rokodelci, 
turistično društvo in KID Limbar. 
Zaradi vremena se je prireditev preselila pod šotor. Pred-
stavljenih je bilo več kot 50 različnih dejavnosti v obliki 
predstavitev, nastopov, delavnic, lahko smo se preizkušali 
v igrah, kaj domačega pojedli na stojnicah, pa tudi kaj 
praktičnega kupili. Aktivni udeleženci smo se udeležili po-
svetovanja, kjer smo izmenjali izkušnje o delovanju društev, 
organizaciji prostovoljstva, se spraševali, kako organizirati 
delo, da bi razvili tudi nova delovna mesta. Ogledali smo 
si tudi znamenitosti Vač in Slivne.
Festival je bil poleg predstavitve in srečanja društev name-
njen tudi opogumljanju mladih za prostovoljstvo. Posebno 
pa je festival opozarjal na pomen skupnih prizadevanj 
društev in nevladnih ustanov za krepitev sodelovanja z 
lokalnimi skupnostmi in med seboj. 
Veseli smo, da smo bili na prvem festivalu aktivni udeležen-
ci. Hkrati pa ponosni, da je v naši občini tradicija društvene 
dejavnosti zelo močna in se bodo z ustrezno vizijo iz teh 
korenin lahko razvijala in nastajala nova v smeri potreb, ki 
jih prinaša spremenjeni način življenja. 

Irena Malovrh

Moravška društva 
v Arboretumu

Od 24. aprila do 2. maja je Arboretum Volčji potok nudil 
prostor dvanajstim občinam Srca Slovenije, da so se 
predstavile s pestrimi programi nastopajočih glasbenih in 
folklornih skupin, posameznikov, prikazale že pozabljene, 
a zanimive dejavnosti, turistične programe, zanimivosti 
krajev in lokalno kulinarično ponudbo. 
Tema dogajanja je bila GRAJSKE STAVBE V SRCU SLO-
VENIJE. 

Dan občine Moravče je bil četrtek, 29. 4. Kot vedno je 
Občina poskrbela za »finance« in tudi za dobrote iz Mo-
ravške doline. Ostali sodelujoči pa smo bili odgovorni za 
dogajanje pod šotorom. 
Program je bil zasnovan tako, da se osrednjo temo, to je 
grad Tuštanj skozi stoletja, obogati s predstavitvijo drugih 
naravnih in kulturnih točk občine Moravče, ki so privlačne 
za obiskovalce. Pravo vzdušje v grajskih kostumih smo 
ustvarili: družina Pirnat s Tuštanja, članice Turističnega 
društva Moravče in Društva rokodelcev MD. Nenavadno 
glasbo so iz nenavadnih glasbil izvabljali mladi Leseni ro-
gisti. Popoldanski program je bil vsebinsko enak, le da so 
glasbeni del prevzeli izvrstni pevci Grajskega okteta. 
Vsem nastopajočim se najlepše zahvaljujemo za sodelo-
vanje.

Turistično društvo Moravče
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Kultura

Z najštevilčnejšim zborom  se je v nedeljo 18. aprila v 
domžalski cerkvi Marijinega vnebovzetja predstavil otro-
ški pevski zbor Zvonček župnije Moravče z zborovodkinjo 
Barbaro Fale ob spremljavi Dominika Štefan in Katje 
Vesel. Poleg njih so nam zapeli še otroški zbori iz župnij 
Brdo, Domžale, Vir, Ihan in Mengeš. Na reviji so prepevali 
še mladinski zbori iz Brda, Jarš in Vira. Pevsko druženje, 
ki nima tekmovalnega značaja, vsako lepo pokaže koliko 
so pevci in zborovodje napredovali, saj se iz njihovih vrst 
krepijo odrasli zbori. 
 Če so uvodne besede pripadale animatorju za cerkveno 
glasbo Jožetu Tomšiču, župniku iz Vira, je zaključno besedo 
imel gostitelj, župnik Janez Šimenc, ki se je zbranim zahva-
lil za nastop in jih povabil, naj se jim kljub lepi nedelji ne 

Revija otroških in mladinskih zborov domžalske dekanije

mudi domov, ampak se ob prigrizku in pijači še zadržijo v 
sproščenem pogovoru  z ostalimi. In zgodilo se je prav to. 

Drago Juteršek 

Peški oktet v Peških Kandršah
Leto je  tega, kar je Peški oktet prvič nastopil v podružnični 
cerkvi sv. Mihaela v Peških Kandršah. Takrat so bili popolni 
novinci. Ker smo bili nad odpeto mašo zelo navdušeni, smo 
letos po tihem pričakovali, da nas bodo fantje spet nagra-
dili s svojim lepim petjem. Pričakovanja so se uresničila.  
V nedeljo, 18.4.2010  so nam namreč pripravili čudovito 
odpeto sveto mašo. 

Ajda Lalič

Nastop mladih glasbenikov

V sredo, 14. aprila, so nas v spominski sobi Frana Detele 
v Kavarni Detelca mladi glasbeniki ponovno razveselili s 
svojim mini koncertom.
Organizator koncerta Jure Močilnikar je skupaj s kolegi 
iz glasbene šole pripravil zanimive točke mladih instru-
mentalistov, ki sicer nimajo ravno veliko priložnosti poka-
zati svojega znanja. Nastopajoče izvajalce je na klavirju 
spremljala študentka na Glasbeni akademiji, Moravčanka 
Nastja Osolnik. 
Medse so povabili tudi dva trobentača, Jana Kuharja in 
Martina Zupanca, iz razreda prof. Franca Žuglja, iz glas-
bene šole iz Ljubljane, ki ju je na klavirju spremljala tudi 
gostja prof. Nadja Vodišek.
Učenci so nastopili s solističnimi točkami, predstavili pa so 
se tudi kot kvartet. Zaigrali so na trobente, flavto, diatonično 
in klavirsko harmoniko, klarinet in bariton.
Prvič so nastopili tudi Mladi leseni rogisti, ki jim je s svojim 
igranjem dajal korajžo tudi avtor in izumitelj teh lesenih 
rogov, Jože Setničar.
Obiskovalci smo bili nad vsemi izvajalci zelo navdušeni. 
Veseli smo, imajo mladi glasbeniki na začetku svojega 
glasbenega izobraževanja možnost, da se predstavijo širši 
publiki, zato vsa zahvala  Juretu Močilnikarju pa tudi Janezu 
in Mateji Osolnik, ki sta omogočila, da je koncert potekal 
v prijetnem ambientu.

Božena Groboljšek, foto: Albina Močilnikar

Humanitarna pomoč KID-a Limbar
V laktariju ljubljanske porodnišnice izbrizgavajo mleko 
mame, ki otrok zaradi nedonošenosti ali bolezni ne more-
jo dojiti. Strokovno osebje želi nuditi materam najboljšo 
zdravstveno oskrbo na čim bolj prijazen način in z uporabo 
sodobne tehnologije. Žal pa nam omejena finančna sredstva 
ne dopuščajo, da bi mladim mamicam omogočili najboljše 
pogoje za njihove prve materinske skrbi.
Naši prošnji za pomoč se je odzvalo Kulturno izobraževalno 
društvo Limbar iz Moravč. V nedeljo, 18. aprila 2010, so v 
Grobljah uprizorili igro Sedma (no)sila in se ob tem odpo-
vedali vstopnini v korist nakupa opreme za laktarij.
Iskrena hvala gospe Ljudmili Novak in vsem nastopajočim 
in sodelujočim pri izvedbi predstave. Zahvaljujemo se tudi 
Kulturnemu društvu Groblje, ki nam je brezplačno dalo 
na razpolago dvorano. Hvala vsem, ki ste si v naši družbi 
ogledali igro. Tudi z vašo pomočjo bo naše delo za mamice 
in dojenčke lažje in boljše. 

Marta Borštnar

Moravški zvončki
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Člani Pihalne godbe Moravče smo se odločili, da popestrimo 
spomladansko dogajanje v Moravčah in pripravimo samostoj-
ni koncert, s katerim smo pokazali,  kaj smo se naučili z našim 
novim kapelnikom Tomažem Podlesnikom. Zaradi vremena 
smo morali  koncert  prestaviti v Kulturni dom v Moravče.
Na koncertu, ki ga je vodila Bernarda Mal, so se kot solisti 
predstavili trije naši mladi in nadarjeni člani. Na flavti se 
je predstavila Klara Štefan , na marimbi Žiga Dostal in na 
saksofonu  Timotej Jerman. Vsi trije so navdušili.
Prav tako so bili imenitni tudi gostje. Pevka Maja Lavrin 
iz Izlak je ob spremljavi godbe odpela dve skladbi, potem 
pa nastopila še skupaj z ansamblom Evro kvintet, ki so 
pokazali svoje bogato glasbeno znanje. Na naše povabilo 
se je odzval tudi Stane Petrič in z nami zapel pesem Belo 
obleko si že nosila in tako navdušil dvorano, da smo pesem 
na koncu ponovili.
Zahvaljujemo se vsem gostom  in tistim, ki so pomagali 
pri pripravi in izvedbi koncerta, predvsem pa vsem obi-

Spomladanski koncert Pihalne godbe Moravče

skovalcem, ki ste  nam potrdili, da imamo publiko, ki nas 
rada posluša. 

Matjaž Bizilj

Na praznovanju 30-letnice Ljudskih 
pevk Domžale Peški oktet Moravče in 

Kvintet Dom Kranj
“Dober glas seže v deveto vas”, pravi stari slovenski 
pregovor. Še posebej to drži, če gre za žlahtno pevsko 
dejavnost, ki jo že več kot tri desetletja goji gospa Mara 
Vilar v Domžalah. Ljudske pevke so proslavile svoj 30. 
jubilej s predstavitvijo nove zgoščenke »Peli so jih mati 
moja« v petek, 7. maja v grobeljskem kulturnem domu. 
Gosta praznovanja sta bili prijateljski pevski zasedbi iz 
Kranja in Moravč.
Pred več kot šestdesetimi leti se je iz Moravč mlado dekle 
Aleševa Mara z družinskim glasbenim izročilom, polna za-
upanja v življenje, podala s trebuhom za kruhom. V tovarni 
kovčkov Toko Domžale je 1978 z dekleti in ženami, ki jih 
je združila ljubezen do materinščine, petja in ohranjanja 
žlahtne dediščine, osnovala pevsko skupino. Sledile so vaje 
in nastopi po celi Sloveniji, na proslavah in praznovanjih, pa 
tudi v zamejstvu. Tudi zaradi kulturnega delovanja kot hu-
moristka je gospa Mara za vedno ohranila pristno moravško 
govorico. Tako se je vztrajno drži ime Moravška Mara, na 
kar je ponosna. Njeno prehojeno glasbeno pot smo spoznali 
v predstavitvenem filmu Karla Steinerja.
Da se samo dobre stvari z leti žlahtnijo, je naša Mara do-
kazala z nastopom ljudskih pevk. Kako zelo pomembne so 
družinske vezi, je dokazal njen brat gospod Miro Capuder, 
moravška glasbena legenda, ki je ustvarjalni jubilej Ljud-
skih pevk počastil z nastopom Peškega okteta. Tudi njih 
petje je poneslo dober glas o bogati pevski dejavnosti preko 
meja naše občine, saj je bil to njihov prvi nastop izven meja 
občine Moravče. Da pa ne ostane vse samo v družini, je z 
ubranimi glasovi poskrbel kranjski kvintet Dom.
Jubilej je poudaril s podelitvijo priznanj pevkam tudi 
predsednik Javnega sklada za kulturne dejavnosti gospod 
Pavle Pevec.

Irena Malovrh

Petka zasejala novo gledališko upanje

Novo gledališko društvo Petka je združilo v svoje vrste 
sedanje in bivše dijake in dijakinje z Gimnazije Domžale. 
Z našega, moravškega konca v društvu odlično nastopata 
Jana Toman in Neža Peterka. Prav na njuno pobudo so v 
petek v Kulturnem domu Moravče odigrali Molierovega 
Tartufa. Prišli so, da predstavijo novo gledališko društvo z 
velikimi načrti za prihodnost.
Klasičistično stvaritev po zgledu commedie dell’arte s 
tipiziranimi liki in z nekaj francoske koketnosti so na odru 
oživeli premožna gospa in gospod, z za možitev godno 
hčerjo in obvezno hišno služkinjo, katerim lagodno življenje 
skali lahkoživi prebrisanec Tartuffe, ki gospoda z lahkoto 
pretenta in pridobi na svojo stran, da bi si s hčerjo priženil 
tudi izdatno doto. Tartuffe-u je seveda mnogo bolj pri srcu 
izkušena gospa, kot jokava in do ušes v Valerija zaljubljena 
mladostnica. Ženski tenkočutnosti pa Tartuffe kljub mnogim 
spretnostim ni kos.
Mladim igralcem je treba priznati, da so zmogli doživeto 
upodobiti like, ki jim niti malo niso pisani na kožo. Obvla-
dovali so igro, oder  in konec koncev tudi bogate kostume, 
ki so se podali času nastanka Molierove komedije. Z igro 
so gledalce prepričali, da se bomo v prihodnosti, če bodo 
tako smelo pluli na krilih lastnih sanj, še srečevali.

Bernarda Mal
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Prebrisana vdova
Dramska skupina KŠD Peče je uprizorila komedijo Carla 
Goldonija Prebrisana vdova – premierno 10. aprila v Pečah 
in kot zadnjo abonmajsko predstavo sezone 17. aprila na 
odru Kulturnega doma v Moravčah.
Za predstavo sezone so tokrat člani dramske skupine KŠD 
Peče na oder postavili delo avtorja svetovnega slovesa. 
Igra je zahtevna v več pogledih: potrebuje večje število 
igralcev, tekst je zahteven in obsežen, odlikujejo jo pestri 
dialogi, pogosta menjava scene in zelo razgibana in barvita 
kostumografija.
Člani KŠD so to zmogli. Vse to jih je stalo veliko napora, 
dolge ure učenja in vaje pozno v noč na eni strani,  na 
drugi pa so pri tem imeli možnosti uresničenja mnogih idej 
ter izražanja osebnih odlik in talentov. To je bilo izziv za 
tokrat zelo mlad ansambel. Z mladostjo in veliko smisla 
za improvizacijo ter ob vodstvu izkušene režiserke Nuške 
Mlekuž jim je delo uspelo mnogo bolje, kot pa so si verjetno 
upali predstavljati. 
Dogajanje na odru je bilo ves čas živahno, začinjeno z 
mnogimi humornimi situacijami. Tako gledalec z lahkoto in 

zanimanjem sledi igri od začetka, preko številnih zapletov 
do presenetljivega končnega razpleta.
Gledališka skušina KŠD Peče nas je tudi tokrat  prijetno 
presenetila. Z veliko mladostne zagnanosti, trdega dela, 
prilagajanja in domiselnosti jim je uspelo pripraviti pred-
stavo, ki po zahtevnosti presega marsikatero komedijo ali 
skeč, ki smo jih doslej videli na naših odrih. 

Ajda Lalić

Moravčani so talentirani! 

Leta 2006 sem za kratek čas izkusil pedagogiko in spoznal, 
da je sooblikovanje likovne osebnosti posameznikov, po 
vznemirljivosti primerljivo s samim ustvarjanjem. Zato sem 
se na začetku šolskega leta 2009/2010 odločil (z močno 
podporo ravnateljice Nuše Pohlin Schwarzbartl), da bom 
na Osnovni šoli Jurija Vege uvedel Slikarsko šolo, ki bi bila 
namenjena predvsem učencem, ki kažejo željo do risanja 
in slikanja ali si želijo nadaljevanja šolanja na umetniških 
smereh, kjer se zahteva preizkus nadarjenosti.
Kmalu so pod rokami udeležencev začeli nastajati izdelki 
kvalitetno primerljivi s srednješolsko stopnjo. Po začetnem 
spoznavanju prednosti in tudi pomanjkljivosti posameznih 
tehnik,  je bil program individualno voden tako, da je sko-
raj vsak učenec, tako motivno kot tudi izvedbeno, k stvari 
pristopil različno. 
V naši Slikarski šoli so učenci ustvarjali čudovite izdelke, 
zato smo se odločili razstaviti. Otvoritev razstave bo v petek, 
28. 5. 2010, ob 19. uri v preddverju Kulturnega doma Mo-

ravče s kratkim kulturnim programom. Razstava bo odprta 
še v soboto, 29. 5.  in nedeljo, 30. 5. od 16. do 18. ure.
Zahvala gre Občini Moravče in županu g. Martinu Rebolju, 
ki so velikodušno odstopili prostor in s tem podprli mlade 
umetnike. 
Tečaj bo potekal tudi v naslednjem šolskem letu, zato vsi 
učenci, ki vas tovrstna dejavnost veseli, lepo vabljeni. 
Pripravljam tudi Slikarsko šolo za odrasle, ki se bo pričela 
jeseni 2010. Zato vsi, ki vas je življenje odpeljalo v neume-
tniške vode, v sebi pa vseeno čutite željo po ustvarjanju, 
pridružite se nam. 

Blaž Slapar, foto: Luka Peterka: Zlomljena barvica

14. EX TEMPORE
Letošnja tema za likovno ustvarjanje je bil DANE ZAJC, 
ker smo v lanskem letu praznovali 80. obletnico rojstva tega 
pesnika in pisatelja. 

Učenci OŠ Jurija Vege Moravče z mentorico Inge Ivartnik
Nadaljevanje na strani 15
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Kraj kjer smo ustvarali je bila Sv. Trojica in njena okolica. 
Tam se je pesnik pogosto zadrževal, sedaj pa je na trojiškem 
pokopališču pokopan.
Letošnje leto je bilo rekordno saj se je Ex tempora udeležilo  
kar 76 otrok iz cele Slovenije in 22 mentorjev.
22 del pa smo dobili tudi iz tujine (Litve in Romunije).

Podelitev priznanj in nagrad bo v četrtek, 3.6.2010 na gradu 
Tuštanj, na dan koncerta naših zborov, en teden kasneje, 
10.6.2010 pa bomo imeli otvoritev še v City parku v Ljublja-
ni, ob 18.00, kamor ste lepo povabljeni. Tudi v City parku 
bomo poskrbeli za kulturni program in presenečenje.

prof. lik. ped. Inge Ivartnik, organizatorka ex tempora

Šola v rumeno-rdečih barvah 
in ritmu flamenka
Osnovno šolo Jurija Vege Moravče smo v sredo, 21. 4. 
2010, s pomočjo vrste nastopajočih učencev, njihovih 
mentorjev in obiskovalcev prireditve s celo kopico spre-
mljajočih dejavnosti spremenili v pravo malo Španijo, ki 
sicer predseduje EU. 
S projektom smo zaživeli takoj ob začetku šolskega leta, v 
njem pa je sodelovalo vodstvo šole, več kot ducat učiteljev 
in tehničnih delavcev šole ter posredno ali neposredno 
več kot 150 učencev, ki so vsi z veseljem pristopili k soo-
blikovanju prireditve.
 Učenci so pri likovni vzgoji slikali na temo znanih španskih 
slikarjev in posnemali njihov slog, pri likovnem snovanju so 
izdelali celotno kolekcijo špansko obarvanih oblačil v tradi-
cionalnih barvah rdeče in črne in pripravili modno revijo; 
pri gledališkem krožku so pripravili gledališko uprizoritev 
Cervantesovega Don Kihota; na vajah pevskega zbora 
so se naučili špansko, argentinsko in mehiško pesem v 
španščini; nekateri učenci so se pripravili za literarno točko; 
pomagali pri postavljanju odra, scene; izdelovali španske 
prigrizke; izdelovali plakate; urejali vitrine; mlajši so risali 
slike s špansko tematiko.
Verjamemo, da s takšnimi dogodki ubijemo dve muhi 
na en mah: pripravili smo lepo prireditev za naše učen-
ce, učitelje, njihove starše in občane; prav tako pa smo 

motivno-tematsko usmerili vrsto dejavnosti na naši šoli 
in dali učencem možnost, da svoje glasbene, likovne in 
druge stvaritve koristno predstavijo občinstvu. Ko veš, za 
kaj in na kaj se pripravljaš, to tudi raje počneš; ko veš, da 
bo tvoj trud opažen, se tudi bolj pripraviš. Ob tako projek-
tno obarvanih dodatnem pouku, interesnih dejavnostih 
in izbirnih vsebinah odpadejo vprašanja ‘Zakaj moram to 
delati, znati, se učiti?’.
Verjamemo, da ste prireditev z veseljem sprejeli in da se 
boste v prihodnosti še bolj množično udeleževali ponujenih 
dobrot Osnovne šole in vrtca Jurija Vege Moravče, ki lahko 
tako najbolje zaživi s krajem.   

Matej Žist, prof.

Vodni detektiv na OŠ Roje
Vsako leto Inštitut za celostni razvoj in okolje (ICRO) v so-
delovanju z Ministrstvom za okolje (MOP) razpiše likovno 
– raziskovalni natečaj VODNI DETEKTIV. Ker na Osnovni 
šoli Roje poskušamo na najrazličnejše načine učence sezna-
njati s pomembnimi temami, nam je letošnja tema natečaja, 
ki se glasi »Živi vodni svet – moj svet« pisana na kožo. Skrb 
za vodne ekosisteme je ključnega pomena za ohranjanje 
našega okolja. V 7./8. razredu smo si izbrali morje kot tisti 
vodni ekosistem, ki smo ga podrobneje spoznali. Ker je 
del kurikuluma pri naravoslovju namenjen spoznavanju 
morja, je bilo toliko lažje izpeljati naše poglabljanje znanja 
in ozaveščanje učencev.  Najzanimivejše se nam je prav 
gotovo zdelo dejstvo, da več kot polovico kisika v atmosferi 
prispevajo ravno oceani.  Spoznali smo tudi mnogo drugih 
zanimivosti o morju ter zastrašujoče podatke o tem, kako 
zelo slabo skrbimo za dobrobit naših morij in oceanov. 
Za sodelovanje na natečaju smo z učenci naše šole izdelali 
maketo morja in za vsakega nadobudnega vodnega detektiva 
priložili namige, kje se nahajajo posamezne kitice pesmice, 
ki smo jo skupaj spesnili. Upamo, da bomo s tem pripomogli 
k spodbujanju radovednosti o skrivnostih morja in k ekološki 
ozaveščenosti. 

Naši splošni vtisi: učenje je lahko res zabavno!
Zorica Rucheton 

OŠ Roje, Domžale
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Eko dan na Moravškem
17. 4. 2010 se je tudi šola vključila v vseslovensko oči-
ščevalno akcijo: »Očistimo Slovenijo v enem dnevu«. 
Določili so zbirno mesto in prijavili 387 učencev in 49 
zaposlenih. Isti dan je na podružnični šoli potekalo 10. 
jubilejno srečanje učiteljev Podružničnih šol, tako, da je 
bilo veliko učencev in zaposlenih na tem srečanju. Ker se 
je precej učencev udeležilo akcije v svoji KS ali z društvi, 
se je v okviru šole na dan akcije zbralo 210 učencev in 32 
zaposlenih. V sodelovanju z občinskim koordinatorjem 
akcije g. Kosom in ob pomoči društev so oblikovali smeri 
čiščenja. Posebej se zahvaljujejo za pomoč članom SK 
Termit Moravče za skupno čiščenje okoliša skakalnice in 
članom Ribiške družine, katerim so se učenci pridružili pri 
čiščenju v smeri proti Havajem in ob Drtijščici. Akcija je v 
veliko zadovoljstvo vseh, tudi koordinatork Betke Gorjup 
Skok in Nade Osolnik, popolnoma uspela, saj so iz narave 
odstranili 11m3 odpadkov. Očiščevalne akcije se je lotilo veliko Moravčanov. O tem 

poroča Ajda Lalić iz Peč, kjer je bilo med udeleženci največ 
mladih. Francka Toman z Limbarske gore pravi, da se je 
udeležujejo vsako leto isti aktivisti, ne pove pa, kdo nosi 
odpadke na iste kraje. Dvomimo, da jih pripeljejo od daleč. 
Prav tako pridni, tako Božena Groboljšek, so bili tudi v Če-
šnjicah. Navedena je le peščica udeležencev, saj praktični 
ni bilo organizacije ali društva, ki se ne bi udeležilo te vse-
državne akcije. Potrebno je poudariti, da namen akcije ni 
bil le odstraniti odpadke, temveč opozoriti, da se tega naj 
več ne dela. V časih, ko je organiziran brezplačen odvoz 
kosovnih in nevarnih odpadkov, ni nobene potrebe, da si 
kvarimo, že itak ogroženo okolje. 

Spomladanska akcija zbiranja 
starega papirja
S prihodom pomladi smo se na šoli ponovno odločili za 
akcijo zbiranja starega papirja. Zabojnik je bil pred šolo 
postavljen v času od 29. marca do 2. aprila, učenci pa so 
po učilnicah začeli zbirati papir že dva tedna prej. Odziv 
je bil izredno velik. Zagotovo je k temu pripomoglo tudi 
tehtanje zbranega papirja, saj so učenci tekmovali, kateri 
razred bo zbral več papirja. Vsi skupaj smo ga zbrali kar 
preko 19 ton. Denar, ki smo ga s to akcijo zbrali, je namenjen 
vsem učencem, potrebam razrednih skupnosti in šolskega 

sklada, torej bodo za zagrizeno zbiranje papirja nagrajeni 
vsi učenci. 
Za tako uspešno zbiralno akcijo se zahvaljujemo vsem 
učencem, ki so prinašali papir. Velika zahvala pa gre se-
veda staršem, ki so otrokom  izredno pomagali pri prevozu 
papirja v šolo. Hvala!

Betka Gorjup Skok

Aparat ni za vsak odpad
V okviru nacionalnega projekta Ekošola kot način življenja 
se je v aprilu odvijala akcija z naslovom »Naravo varuj, 
aparate in baterije ločuj«, kateri smo se letos pridružili tudi 
na moravški osnovni šoli. Tako so se sredi aprila na šoli 
zbirali vsi odpadni električni in elektronski aparati, medtem 
ko odpadne baterije zbiramo že dlje časa. Vsi zbrani odpadni 
aparati in baterije so bili odpeljani na podjetje ZEOSS, ki 
se ukvarja z zbiranjem in obdelavo odpadne električne in 
elektronske opreme. Čeprav tokrat še nismo zbrali prav 
veliko število aparatov, je akcija prvi pomemben korak k 
osveščanju  ljudi, da tovrstni odpadki nikakor ne sodijo 
v smetnjake mešanih komunalnih odpadkov, na ekološke 
otoke, na odlagališča ali v sežigalnice. S pravilnim ravna-
njem bomo dosegli manjše izpuste škodljivih snovi v okolje, 
zmanjšano porabo surovin in energije ter ohranjanje okolja 
za naslednje generacije. 
Pričakujemo, da se bomo prihodnje leto ponovno podali v 
ekološko akcijo!

Betka Gorjup Skok
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Košarkarski turnir v Moravčah 
V nedeljo, 09.05.2010 se je na igrišču pri osnovni šoli odvil 
košarkarski turnir trojk.  Turnir so, tako kot lani, organizirali 
člani Športnega društva Termit in se ga je udeležilo kar 13 ekip. 
Poleg njih so se, letos prvič, med seboj pomerile tudi 4 ekipe 
v mlajši kategoriji, tako da je bilo na igrišču vse skozi pestro. 
Letos je vrstni red premešala ekipa »Kr neki«, ki je na turnirju 
zmagala,  drugi najboljši so bili lanski zmagovalci »Tazadnja 
ekip«, tretjo stopničko pa je  zasedla ekipa »Rateški medvedi«. 
Med odmorom so se pomerili tudi posamezniki v metu trojk. 
Največ jih je nanizal Anže Srenjšček.  Zahvala gre vsem orga-
nizatorjem in sodelujočim ter tudi pokroviteljem turnirja, pa 
še kuharju na domu, ki je tekmovalcem potešil lakoto.

Maja Hren

Tek ob Gradiškem jezeru
Deževno vreme v soboto 15. maja ni pregnalo več kot 120 
udeležencev 7. teka okoli Gradiškega jezera. Najprej so tek-
movali najmlajši, in sicer na razdalji 1200 m, ostali pa so se 
pomerili na razdaljah: enega (4200 m), dveh ali treh krogov. 
Na prvi razdalji je bil najhitrejši Denis Guzelj (Kranj), na 
drugi je najhitreje končal Ivan Hrastovec (Vransko), s tretjo 
pa je najhitreje opravil Uroš Tomec (KGT Papež).
Vzporedno s tekom pa je v Gradiškem jezeru potekalo tudi 
državno prvenstvo A lige - in sicer ekipno tekmovanje v lovu 
krapa, tako da je bilo Gradiško jezero tudi ob dežju lepo 
obiskano. Naj tudi vas pot zanese tja…

Maja Hren 

Po dnevih slabega vremena, se nam je končno nasmehnilo 
sonce in to na pravi dan – 9. maja 2010, dan pohodniške 
akcije Obhodimo Javoršici, ki ga vsako leto prireja športno 
društvo Javoršica.

Uspešna akcija Obhodimo Javoršici
Obhoda se je udeležilo kar 111 pohodnikov. Nekateri so bili 
bolj, nekateri manj vztrajni. Skupaj smo Javoršici obhodili 
kar 165-krat in prehodili 1082 km. 
Prijetno vreme in dobra ponudba hrane in pijače je dala 
moč najvztrajnejšim in vzdržljivejšim. Ti so se na pot podali 
kar 7-krat. Tempo in dobro voljo je stopnjeval ansambel 
Na gas. Skupina veščih se je pomerila tudi v disciplini 
metanja podkev, vsi udeleženi pa smo poizkusili srečo pri 
srečelovu. 
Letos je bilo poskrbljeno tudi za najmlajše pohodnike. Tako 
so se po obhodu in zasluženi malici v popoldanskem času 
pomerili v spretnostnih veščinah zbijanja kegljev, skakanja 
v žakljih, poligonu, igrah z žogo in še marsikateri zanimivi 
panogi. Zmagovalni pohodniki in otroci in so si prislužili 
pestre in zanimive nagrade.

Saša Mav Kovačič

Tudi to je šport
Na pobudo nekaterih članov, smo v okviru ŠD Javoršica or-
ganizirali prikaz in pouk o veščinah rokovanja in streljanja s 
pištolo velikega kalibra, ki nam jih je prestavil naš član Zdenko 
Kralj- inštruktor ter sodnik v preciznem in praktičnem strelja-
nju. Kot velevajo predpisi, smo najprej poskrbeli za varnost. 
Zdenko je postavil tarčo in pripravil vse potrebno za naše 
izobraževanje .  Sledil je praktični prikaz streljanja v tarčo. 
Nato  se je pričelo zares ! Vse tako, kot nalagajo predpisi o 

varnem rokovanju z orožjem: pristop do strelskega mesta, 
kjer je posameznik prejel nabojnik z naboji, ga vstavil v pi-
štolo, na inštruktorjev znak še zadnjič pregledal okolico in 
začel streljati. Po opravljenem streljanju je strelec izpraznil 
pištolo in jo dal na vpogled inštruktorju. Po tem si je ogledal 
tarčo in seštel zadetke, ki so bili vestno zabeleženi. 
Posebej moramo pohvaliti naše mlade člane.  Streljanja se 
sicer aktivno niso smeli udeležiti, so pa vodili zapisnikarska 
dela in pomagali pobirati prazne tulce .

Franc Kos
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PREVERITE VELJAVNOST OSEBNIH DOKUMENTOV
Upravna enota Domžale obvešča vse imetnike osebnih dokumentov, da pred odhodom v tujino preverijo nji-
hovo veljavnost.
Ker v letošnjem letu poteče veljavnost večjemu številu osebnih dokumentov, vam želimo v želji, da bi se izognili 
daljšim čakalnim vrstam in nepotrebnih nevšečnostim ob prehodu meje predlagati, da še pred obdobjem letnih 
dopustov in morebitnih potovanj v tujino preverite veljavnost osebnega dokumenta.
Osebna izkaznica in potni list sta javni listini s katerima državljan Republike Slovenije dokazuje svojo istovetnost 
in državljanstvo, prav tako ju uporablja za prehod državne meje. Osebna izkaznica se lahko uporablja za prehod 
državne meje le v primerih in pod pogoji, kot je to določeno z meddržavnim sporazumom.
Slovenski državljani lahko z veljavno osebno izkaznico potujejo v države članice Evropske unije in nekatere 
druge države. Več informacij o pogojih vstopa v posamezne države najdete na spletnih straneh Ministrstva za 
zunanje zadeve www.mzz.gov.si
Posebej želimo opozoriti tiste, ki še ne posedujejo veljavnega osebnega dokumenta, da mora državljan Republike 
Slovenije, ki dopolni 18 let starosti in nima veljavne javne listine opremljene s fotografijo, ki jo je izdal državni 
organ, imeti osebno izkaznico. 
Na naši spletni strani ue.domzale@gov.si si lahko preberete kaj vse potrebujete za pridobitev osebnega do-
kumenta. Vlogo za izdajo novega osebnega dokumenta lahko podate v času uradnih ur na katerikoli upravni 
enoti v Republiki Sloveniji.

UPRAVNA ENOTA DOMŽALE

OPRAVIČILO
Opravičujem se Francu Kocjančiču, ker je bil v številki 4 
v članku Srečanje dveh županov na odprtju mlekomata 
v Ljubljani, pomotoma napačno naveden njegov prii-
mek. Praviloma bi moralo pisati: podjetni kmet Franc 
Kocjančič iz kmetije Pr´ Novak. 

VR

Sprememba v štabu 
Civilne zaščite

Člani štaba CZ občine Moravče so se dne 15.4.2010 
sestali na redni seji.
Poleg točk o delu štaba so bile na dnevnem redu tudi  
kadrovske spremembe.
Z delom v štabu je prenehal dolgoletni član Franc 
Bizilj.
Ob tej priložnosti so se mu člani štaba zahvalili za dol-
goletno zvestobo v Civilni zaščiti, poveljnik pa
mu je v zahvalo podaril knjigo, ki ga bo spominjala na 
delo v štabu in ostalih strukturah zaščite in reševanja 
v občini.

Drago Pavlič

Do konca nogometne sezone 
2009/2010 le še nekaj dni
Ekipa cicibanov do osmega leta je v svoji skupini MNZ lige 
nastopila na dveh turnirjih. Dve tekmi so odigrali z neod-
ločenim rezultatom, štirikrat pa so izgubili.
Dečki v ekipi U10 trenutno zasedajo 5. mesto od devetih 
in so imeli prav tako malo slabši izkupiček v zadnjih štirih 
krogih, saj so, kljub dobri igri, dobili le eno srečanje.
Mlajši dečki, ki nastopajo z dvema ekipama, so si v 4 krogih 
priigrali le 8 točk, čeprav vemo, da se fantje trudijo. Starejši 
dečki v selekciji do 14 let v štirih krogih niso dobili nobene 
točke. V tej starostni skupini je premalo igralcev, pomoč 
mlajših pa ni vedno učinkovita. Združeni ekipi kadetov in 
mladincev Roltek Termit sta izboljšali svojo igro in popravili 
rezultate. Kadetska ekipa si je priigrala dva neodločena 
izida, zmago in poraz, mladinci pa so zabeležili v štirih 
krogih tri zmage in en poraz. Obe ekipi sta se na lestvici 
povzpeli. Ekipa veteranov je bila trikrat poražena, enkrat 
pa so z igrišča odšli z novimi tremi točkami. Trenutno so 
4. v skupini A.
Članska ekipa moravškega nogometnega kluba pa je v 
zadnjih štirih krogih zabeležila dve zmagi in dva poraza. 
Na domačem igrišču je odigrala dve srečanji. Tekmo z NK 
Brinje je dobila, proti Trboveljski ekipi NK Rudar pa izgubi-
la. V gosteh je prav tako zabeležila en poraz in eno zmago. 
Arne Tabor je naše fante premagal, tekma proti ekipi NK 
Slovan pa je pripadla našim. Še vedno pa zasedajo dobro 
osmo mesto.

Nogometne navdušence od 6. leta starosti naprej vabimo k 
vpisu v naš nogometni klub NK Termit Moravče. Vse infor-
macije na www.nktermit.si.

Bojan Bibič 
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IZDELOVANJE 
BETONSKIH BLOKOV 
IN STREŠNIKOV

AVBELJ MILAN, s.p.
Sp. Loke 8, 1225 LUKOVICA
tel.: 01 723 43 47, 041 624 215

ZAHVALA
Društvo Zg. in Sp. Tuštanja se vsem, 
ki so na kakršen koli način pomagali 
pri 17. tradicionalnem prvomajskem 

srečanju, toplo zahvaljuje.
NK TERMIT  MORAVČE

VABI VSE STAROSTNE  GENERACIJE
NA NOGOMETNO VESELICO

Z ANSAMBLOM  TRIJE GAMSI
V SOBOTO 29.5.2010 OD 18.URE DALJE,

KI BO NA PROSTORU
GASILNEGA DOMA V MORAVČAH.

ZA HRANO IN PIJAČO BODO POSKRBELI MORAVŠKI 
NOGOMETAŠI,

ORGANIZIRAN PA BO TUDI RIBOLOV Z BOGATIMI NA-
GRADAMI (MINI MOTO,KLAFTRA DRV…..)

VABLJENI!!!

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanki, ki sta v prvi polovici maja praznovali 

svoj visoki življenjski jubilej, osemdeset let:

OPRAVIČILO
Gospe Kosmač Frančiški, Šlandro-
va cesta 2, se iskreno opraviču-
jemo za neljubo napako, ki se je 
pripetila ob objavi rubrike Jubilanti 
v 4. številki Novic. Objavljamo fo-
tografijo v pravi obliki.

Uredništvo

Julijana Mežnar, Dešen 19 Veronika Čebela, Dešen 24A

Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.
VR

ZAHVALA
V 83. letu nas je zapustila naš draga mama,tašča,

stara mama, prababica, sestra in teta

IVANKA BURJA 
po domače Ukmanova mama 
iz Goričice pri Moravčah 8.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče ter svete maše. Hvala gospodu župniku 
Ivanu Povšnarju, sosedom ter delavcem podjetja Andrej Vrbančič s.p. za lepo 

opravljen pogrebni obred. Hvala zdravstvenemu osebju za njihov trud.  

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Le delo, skrb, ljubezen in trpljenje 
izpolnjevalo tvoje je življenje,
pa pošle so ti moči in zaprla trudne si oči.
Čeprav spokojno spiš, z nami kakor prej živiš. 

www.moravce. si
19maj 2010



Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,9; emisije C02: 139 g/km. Maloprodajna cena za omejeno serijo Micra Glam, ki že vključuje popust, DDV in ceno 2-letne podaljšane garancije 
v vrednosti 99 EUR, znaša 8.880 eur. Cena velja za Micro SV7 1,2 Visia plus s petimi vrati in nekovinsko barvo. Akcija velja do preklica. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 
km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev. Slika je simbolna. Več o nagradni igri 
≈GLAMurozna« na www.nissan.si in www.micraglam.si. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana. www.nissan.si

Nissan Krulc
Cesta heroja Vasje 8,
1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43 
www.nissan-krulc.com

Ustvari svojo glamurozno lepotico  
na www.micraglam.si 
in si jo pripelji.

Omejena serija Nissan Micra 
že za 8.880 €. 

urozna!
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